
ACTA 6 DE NOVEMBRE 2024 

Assistents: Jordi, president, Carlos Tresorer, Elena, vocal, Núria , secretaria 

Reunits 20:45.  

 

Es fa petit resum del que es vol explicar a la reunió de les 21h amb les comissions. 

Tots estan d’acord en posar èmfasi amb la comunicació amb l’escola que s’ha 

d’explicar ben clar.  

Es parla del registre per el canvi de titularitat, que va molt lent. 

Es comenta que el banc Sabadell va trucar a l’escola per posar-se en contacte d’algú 

de l’Afa. Carlos intenta  parlar amb ell per fer canvi de titularitat, continuen Fernando i 

Míriam, i fer canvi per Jordi i Carlos. 

Reunits 21h. 

Assitents: Elena Lacort, Elena Quintanilla, Ana Gómez, Fernando Ramírez, David 

Ramírez, Ángela Hernández, Ana Matute, Raquel Marin, Alex Pla, Lucía Serrano + tots 

els membres de la Junta 

Ordre del dia: 

1.funcionament Afa + comissions i comunicació Afa + escola 

2. comissions, membres, estat actual 

3. tresoreria, estat corrent a dia d’avui 

4. samarretes, en quin punt ens trobem 

5. tellfy, aplicació 

6. precs i preguntes 

Primer de tot, el Jordi president, fa una petita presentació. 

1. El Jordi president explica que és important mantenir una comunicació entre 

nosaltres i per això hi ha un membre de la junta a cada grup de WhatsApp. La 

Junta és el nexe amb l’escola i hi haurà 1 o 2 interlocutors que seran els que 

parlaran amb equip directiu. Important si qualsevol comissió vol comentar 

alguna cosa amb l’escola i es fa via mail, sempre posar en còpia el mail de 

l’AFA. Recalca també que aquesta manera de funcionar s’explicarà a la 

pròxima reunió que té l’Afa amb l’escola que és el proper divendres 8 de 

Novembre. 

2. Comissions, membres, estat actual 

Comunicació: (Elena Quintanilla, Elena Lacort, Ana Gómez, enllaç Junta 

Carlos Barrios). Ana Gómez, es proposa entrar a comissió comunicació i portar 

Instagram conjuntament amb Lucía, que és la persona actual; Lucía li cedeix. 

Elena vocal recalca que és important que totes les comunicacions es facin amb 

els dos idiomes, català + castellà. Núria, secretària, comenta que l’escola així 

ho demana. 

Es parla de la web que no sortiran les 11 comissions ja que són moltes, però sí 

que es buscarà un lloc on surtin i s’expliquin. 



Cine: (Esme Fernández, Yolanda Martínez, enllaç Junta Elena Gallego). El 

divendres 22 de Novembre es projectarà la primera peli: Cercamons, l’han 

trobat en castellà i es fa crida que si algú la té en català la faci arribar a la 

comissió. 

Manualitats: (Yolanda Martínez, Laia García, Abigail Jara, Lucía Serrano, 

Esme Fernández, Àlex Pla, Maria Àngels Puértolas, enllaç Junta Jordi 

Casasnovas). Estan fent la bústia per la festa de Nadal i decoracions vàries. 

Tellfy: (Raquel Martín, Fernando Ramírez, Núria Campuzano, enllaç Junta 

Núria Campuzano). Es comprometen a posar-se les piles per tenir-la tota apunt 

per abans de les festes. Proposen fer un tutorial o guia per passar a les 

famílies de com funciona. 

Extraescolars: (Albert Corominas, David Fernández, enllaç Junta Elena 

Gallego). Tot correcte, van funcionant bé. 

Formació: (Raquel Martín, Ana Gómez, Ángela Hernández, Núria Campuzano, 

Elena Gallego, enllaç Junta Elena Gallego). Expliquen que s’han posat en 

contacte amb la Cooperativa Espai Ambiental per oferir una xerrada sobre 

consum responsable de joguines per aquest desembre. Preu: 217€ .  

Patis: (Elena Quintanilla, Lucía Serrano, Elena Lacort, enllaç Junta Carlos 

Barrios). Renovació de patis, és un projecte d’escola, on hi ha una partida de 

diners de l’ajuntament. No hem estat seleccionats, però a partir de 2027 ens hi 

podem presentar. Tenim els pressupostos participatius que promou 

l’Ajuntament i aquest divendres 8 de novembre Elena Quintanilla anirà a 

informar-se a Can Travi i ens farà el traspàs. Demana que a la reunió que tenim 

Afa + escola preguntem si finalment es pot demanar l’entoldat o per una altra 

cosa. 

Elena Quintanilla i Raquel Martín aniran també al Consell de barri per preguntar 

quins criteris segueix l’ajuntament per seleccionar les escoles. 

Fernando Ramírez recorda que fa 2 cursos l’Afa va fer una donació de 4.000 

euros i es vol saber què passa amb aquests diners. Es comenta que surt 

sempre a la partida pressupostària que dóna l’escola al Consell escolar.  

Casal: (Elena Quintanilla, Núria Campuzano, enllaç Junta Núria Campuzano). 

Aula 2 proposa fer casal d’hivern, es va comentar a la Vanessa directora i diu 

que ha fet consulta a consorci perquè tanquen la calefacció; s’haurà de 

preguntar com va el tema. 

Es parlen de les subvencions sobre tot dels jocs. 

Es comenta que la Vanessa ha fet un grup de WhatsApp amb els delegats/es 

de l’escola amb ella per coses important o emergències. 

Festes: (Ángela Hernández, Anna Matute, Miriam Cortés, Marc Pàmies, enllaç 

Junta Núria Campuzano). Festa de Nadal, comenten que van enviar mail a 

l’escola amb proposta però no han tingut resposta; es llença cartell. S’han 

posat en contacte amb la casa dels Xuklis ja que el mercat solidari que es farà, 

hi haurà una donació. Comuniquen que els dilluns 11 de Novembre es 

reuneixen amb direcció. 

Es pregunta com es gestionarà el material pel mercat solidari i s’explica que del 

13 de desembre fins el 20 de desembre es farà una selecció. El que sobri de la 

festa, es guardarà per una altra festa o fer un altra mercat. Es diu de recordar-

ho setmanalment per delegades perquè el mercat tingui vida el dia de la festa. 

Colònies: (Anna Matute, Núria Campuzano, enllaç Junta Núria Campuzano). 

Convivència i assetjament: (Escola, Lucía Serrano). 

Hort: (Laia García, Ismael Ávila, Víctor Caballero, Àlex Pla). 

 



3. Tresoreria: Es passen números: 

A Caixa, en efectiu: 828,35€. 

Al banc: 7.264€. 

Socis actuals: 72 famílies (98 alumnes). 

 

Es comenta la partida per festes, i la Junta explica que això ha estat difícil de 

fer. De moment festes explica que la festa de Nadal serà entre 1000-1500€. 

Surt el tema que antigament es regalava el berenar a les festes i es pregunta si 

això es continuarà fent. 

Surt el debat del benefici del soci. 

Es comenta que potser el canó de la neu sigui un consum energètic molt 

elevat, i s’explica que és 1h de neu i que no hi ha restriccions. Festes transmet 

que volen captar l’ambient de Nadal. 

 

4. Samarretes: Es va fer una enquesta. 34 samarretes en total. Fa 2 anys es va 

fer compra de 250 samarretes amb un cost de 1100€. Cada samarreta sortia a 

4,4€ i es van vendre a 5€, un preu ben popular.  

Es valora de fer de nou una compra ja que només queden de talla 3-4, molt 

poques i 6 només de talla 9-10 anys.  

Es diu que si es fa comanda de 100 samarretes sortiria a 496,10€, és a dir a 

4,96€ la samarreta.  

Es decideix fer una compra de nou de 250 samarretes. 

Junta pregunta a la reunió quants Mestres volen. Lucía Serrano farà proposta 

de talles. 

 

 


